
آرمان ملی: گزارشات حسابرسی فولاد 
80 هزار دلار این  نشان از عدم استرداد 
باشگاه و البته هزینه 10 میلیاردی برای خرید 

2 بازیکن دارد. 

   تغییرات هیات مدیره 
طی جلسه ای حسین خبیری عضو سابق 
هیات مدیره باشگاه پرسپولیس به عنوان 
مدیرعامل باشگاه فولاد معرفی شد. پیش 
از این نیز هوشنگ نصیرزاده این سمت را 
برعهده داشت. همچنین بر اساس تغییرات 
اعضای  فولاد،  باشگاه  در  گرفته  صورت 
جدید هیات مدیره معرفی شدند؛ حسین 
فرکی به عنوان رئیس هیات مدیره جانشین 
حبیب رضایی شد. هوشنگ نصیرزاده به 
عنوان عضو هیات مدیره باشگاه به کار خود 
ادامه خواهد داد و مهدی امینی، مرتضی 
کبازان فرد و حسین خبیری دیگر اعضای  خا
هیات مدیره باشگاه هستند.  جلسه تکریم 
و معارفه روز چهارشنبه 22 اسفند در سالن 
کنفرانس ساختمان شهید قاسم سلیمانی 

فولاد خوزستان برگزار شد.

   صحبت مدیرعامل
پس از تغییرات مدیریتی در فولاد، حسین 
خبیری به عنوان مدیرعامل جدید این 
تیم انتخاب و جانشین هوشنگ نصیرزاده 
شد. او همچنین امروز راهی محل تمرین 
فولاد شد و به صحبت با کادرفنی و بازیکنان 
پرداخت. حسین خبیری در حاشیه تمرین  
فولاد، گفت: از آقای ابراهیمی مدیر عامل 
شرکت فولاد بابت اعتماد به بنده به واسطه 
اینکه به عنوان مدیرعامل باشگاه پرافتخار 
فولاد خادم مردم خوزستان باشم، قدردانی 
می کنم.  او بیان کرد: این مسئولیت امانتی 
است که به دست من سپرده شده است 
و امیدوارم با دقت نظر و استفاده از تمام 
در  را  خوبی  اقدامات  بتوانیم  ظرفیت ها 
باشگاه فولاد در جهت اعتلای این باشگاه 
انجام دهیم.  خبیری گفت: فولاد خوزستان 
نامی بزرگ و الهام بخش، برگرفته از تلاش 
همراه با عشق و تعصب کارکنان و کارگران 
شریف کارخانه فولاد و هواداران متعصب و 
عزیز این باشگاه پرافتخار در خطهٔ قهرمان 
پرور و غیور خوزستان است که اطمینان 
می دهم با حمایت شما هواداران عزیز در 
کنار دیگر بزرگان و عزیزان حاضر در هیات 
مدیره کارخانه و باشگاه و همچنین کادر 
فنی با دانش و اعضای محترم تیم با همه 

وجود و توان برای خوشحالی و سربلندی 
شما تلاش کنیم. او بیان کرد: حضور در کنار 
هواداران و مردم خوزستان و همکاری با 
مجموعه فولاد خوزستان با همراهی استاد 
حسین فرکی به عنوان رئیس هیات مدیره 
افتخار بزرگی  است. رضایتمندی، موفقیت و 
خوشحالی مردم مهمترین هدف ما خواهد 
بود و برای این مهم با تمام وجود خواهیم 
جنگید. خبیری با تمجید از کادر فنی فولاد 
خوزستان گفت: با احترام به تمامی مربیان 
حاضر در ایران، یحیی گل محمدی بهترین 
مربی ایران است و ما به اینجا آمده ایم تا 
با کمک همدیگر بتوانیم به موفقیت های 
فولاد  باشگاه  مدیرعامل  برسیم.  زیادی 
خوزستان خاطرنشان کرد: امیدوارم با صبر 
و حوصله و با حضور و دلگرمی و حمایت 
همیشگی هواداران عزیز فولاد در پایان 
فصل جایگاه خوبی را برای تیم رقم بزنیم 
چرا که ما همچنان می توانیم یکی از شانس 
های قهرمانی باشیم باشگاه فولاد همواره 
نشان داده شایسته بهترین جایگاه در لیگ 
حرفه ای ایران است و بی شک با توجه به 
پتانسیل موجود این مهم مجدداً برای فولاد 
رقم خواهد خورد. خبیری درباره دغدغه 
هواداران فولاد در خصوص تغییر لوگوی این 
باشگاه گفت: با توجه به دغدغه هواداران 
عزیز و در راستای احترام به نظرات این 
عزیزان با دوستان به جمع بندی رسیدیم 

ج کنیم  تغییر لوگوی باشگاه را از دستور خار
و باشگاه با همان لوگوی سابق به فعالیت 
خود ادامه خواهد داد. لوگوی باشگاه هویت 
باشگاه است و از ارزش بالایی برخوردار 
گر قرار باشد روزی لوگوی باشگاه  است. ا
کند حتماً این مهم با نظرسنجی و  تغییر 
همفکری با اهل فن و هوادارای عزیز انجام 
کید کرد: مهم ترین هدف ما  خواهد شد. او تا
حفظ آرامش تیم است و با توجه به اینکه روز 
ک در اهواز بازی داریم  جمعه با آلومینیوم ارا
باید تلاش کنیم با حمایت پرشور هواداران 
ج شویم. بر این  با سه امتیاز از زمین خار
اساس از هواداران فولاد درخواست می کنم 
کثری در ورزشگاه داشته باشند  حضور حدا
تا با کمک یار دوازدهم اتفاقات خوبی را رقم 

بزنیم و سه امتیاز بازی را کسب کنیم.

   ماجرای دلارها 
»پندار خمارلو با مبلغ 80 هزار دلار تحت 
عنوان هزینه علی الحساب در اردوی تیم 
امام  فرودگاه  در  امارات  کشور  در  فولاد 
خمینی )ره( حاضر می شود. پلیس فرودگاه 
این مبلغ را ضبط می کند و در همین رابطه 
حکومتی  تعزیزات  اداره  در  پرونده ای 
این  می شود«.  تشکیل  ری  شهرستان 
پیوست  توضیحات  از  گوشه ای  جملات 
۴-1-1۶ صورت های مالی باشگاه فرهنگی 
ورزشی آینده سازان فولاد خوزستان است. 

این موضوع در سال مالی منتهی به خرداد 
1۴02، 1۴0۳ و میاندوره شش ماهه منتهی به 
۳0 آذر 1۴0۳ منعکس شده است. مشرق نیوز 
در ادامه نوشت: حسابرس باشگاه فولاد 
در صورت مالی منتهی به خرداد 1۴0۳ در 
این مورد به اعضای هیئت مدیره باشگاه 
مذکور تذکر داده است که چرا پیگیری لازم 
در جهت بازگشت صورت نگرفته است؟ 
صورت های مالی مذکور در 2۵ مهر ماه 1۴0۳ 
در سامانه کدال منتشر شد. در اینجا سؤال 
پیش می آید چرا با وجود اینکه در آستانه 
به  پول  این  هستیم  شمسی   1۴0۴ سال 
حساب باشگاه فولاد بازنگشته است؟ نشان 
می دهد حکم برائت اخذ شده است؛ اما به 
دلیل عدم پرداخت حق الوکاله وکیل پیگیر 
پرونده، هنوز نامه و حکم دریافت اموال 
پندار  باشگاه فولاد نشده است.  تحویل 
خمارلو و باشگاه فولاد بر سر پرداخت حق 
الوکاله با هم اختلاف نظر دارند. باشگاه فولاد 
معتقد است به دلیل اینکه اشتباه توسط 
خمارلو صورت گرفته او باید حق الوکاله را از 
جیب خودش بپردازد و خمارلو هم ظاهراً 
معتقد است به خاطر کمک به باشگاه این 
کار را انجام داده است. بنابراین نباید حق 
الوکاله را از جیبش بپردازد. این موارد در 
خ می دهد که در تاریخ 22 اسفند  حالی ر
1۴0۳، تغییرات مدیریتی در باشگاه فولاد 
رخ داد و حسین خبیری سمت مدیرعاملی 
این باشگاه را برعهده گرفته است. باید دید 
با تغییرات مدیریتی جدید چه تغییری در 

سرنوشت این پرونده ایجاد می شود؟

   هزینه ها 
گرفتن  برای در خدمت  فولاد  باشگاه 
گل محمدی  یحیی  مدنظر  بازیکن  دو 
کرده  هزینه  تومان  میلیارد   10 از  بیش 
است. باشگاه فولاد خوزستان در ابتدای 
در  برای  برتر  لیگ  بیست وچهارم  فصل 
اختیار گرفتن دو بازیکن مبلغ 10 میلیارد 
و 9۳0 میلیون و 900 هزار تومان هزینه و 
است.  کرده  دریافت  را  آنها  رضایت نامه 
ماهه  شش  در  فولاد  باشگاه  همچنین 
اخیر بیش از 111 میلیارد تومان به بازیکنان 
پرداخت کرده و بیش از 1۶ میلیارد تومان 
بدهکار است. البته نام یحیی گل محمدی 
موارد  این  نیست.  مربیان  لیست  در 
شش  شده  حسابرسی  مالی  صورت  در 
ماهه منتهی به ۳0 آذر 1۴0۳ باشگاه فولاد 

خوزستان منتشر شده است.
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در باشگاه فولاد چه خبر است؟

از ماجرای 80 هزار دلار تا هزینه 10 میلیارد تومانی 

رکورد جاودانه استیو کر  
با گلدن استیت وریرز

اسطوره مربیگری بسکتبال جهان به یک 
رکورد خارق العاده با تیم گلدن استیت وریرز 
استیت  گلدن  بسکتبال  تیم  یافت.  دست 
مقابل  خود  یکشنبه  روز  بازی  در  وریرز 
نیویورک نیکس، با حساب 9۷ - 9۴ به پیروزی 
ح این  ، سرمربی مطر دست یافت تا استیو کر
تیم به یک رکورد خارق العاده دست پیدا 
کند. سرمربی نام آشنا و ۵9 ساله تیم گلدن 
، در این دیدار برای هشتصد و  استیت وریرز
شصتمین )8۶0( بار در 11 سال گذشته روی 
نیمکت گلدن استیت نشست و به رکورد ۵۵8 
برد با این تیم دست یافت. او همچنین ۳02 
باخت را نیز با تیم وریرز در کارنامه دارد. استیو 
کر با این پیروزی به رکورد بیش ترین تعداد 
پیروزی یک مربی با تیم گلدن استیت وریرز 
)در فصل عادی( دست یافت و نام خود را در 
تاریخ باشگاه جنگجوها جاودانه کرد. کر در 
 ، این مدت چهار بار با تیم گلدن استیت وریرز
عنوان قهرمانی NBA را به دست آورده است.

ویژه

گفتوگو

در  استقلال  پیشکسوت  بیانی  شاهین 
فصل  در  پایتخت  آبی های  عملکرد  مورد 

جاری و در آخرین دیدار صحبت کرد. 
ل در آخرین بازی لیگ هم به      استقلا
ج از خانه رسید و سال ۱۴۰۳  تساوی خار
که تیم نهم جدول  کرد  را در حالی تمام 

رده بندی است!
استقلال امسال لیگ را خوب شروع نکرد و 
حالا هم شانسی برای قهرمانی ندارد. با همه 
مشکلاتی که استقلال داشت مشخص بود که 
برای قهرمانی شانس ندارد ولی می تواند تمام 
توانش را بگذارد تا برای جام حذفی قهرمان 
شود. امیدوارم این اتفاق برای استقلال و 
هوادارانش بیفتد. استقلال در سال جدید 
ان شا ءا... شروع خوبی داشته باشد. برای 
به شرط  جام حذفی هواداران می توانند 
قهرمانی با یک جام خوشحال شوند. تقریبا 
کامی ها به نوعی تمام این اتفاقاتی  تمام این نا
که برای استقلال افتاد با قهرمانی در جام 
حذفی پوشش داده می شود. امیدوارم که 
شرایط مردم و هواداران را بازیکنان درک 
کرده باشند. خوشبختانه نفراتی که بتوانند 
به قهرمانی برسند در استقلال حضور دارند. 
مدیریت خوب مدیران استقلال می تواند به 
تیم کمک کند تا قهرمانی رقم بخورد. طبیعی 
که استقلال در شرایط خوبی نباشد  است 
چون شانسی برای گرفتن جام در لیگ برتر 
کمتر می شود ولی  ندارد. انگیزه بازیکنان 
که آنها تا پایان  این موارد دلیل نمی شود 
فصل انگیزه کافی نداشته باشند. نیاز است 
که در لیگ برتر هم تا آخرین روز با تمام توان 
بازی کنند. جام حذفی با لیگ برتر کاملا فرق 
می کند. امیدوارم قهرمانی جام حذفی برای 
استقلال و هوادارانش رقم بخورد. تیم هایی 
از دور حذفی  کتور  چون پرسپولیس و ترا
خارج شدند و استقلال تا فینال هم به حریف 
لیگ برتری نمی خورد و می تواند راحت یک 

جام کسب کند. 
    در خصوص عملکرد بوژوویچ و اضافه 
کادرفنی تیم به  شدن مجتبی جباری به 

جای محمد نوازی چه نظری دارید؟
تغییر  و  بوژوویچ  قضاوت  وقت  الان   
بازیکنان نیست. استقلال سال بدی را شروع 
و بد تمام کرد. انتخاب جباری تصمیم خوبی 
بد  تیم  برای  که  نیست  مسئله ای  و  بوده 
باشد. مسأله اصلی این است که همه باید 
دست به دست هم بدهند در جام حذفی با 
قدرت ظاهر شوند تا قهرمانی کسب شود. بعد 
از آن می شود در پایان فصل در مورد خیلی 

مسائل تصمیم گرفت. 

بیانی:
الان وقت قضاوت بوژوویچ 

و تغییر بازیکنان نیست

عضویت ساره جوانمردی در هیات  
اجرایی کمیته ملی پارالمپیک

و  جهان  پاراتیراندازی  قهرمان  تسنیم: 
پارالمپیک، به عنوان عضو افتخاری هیات 
اجرایی کمیته ملی پارالمپیک منصوب شد. به 
گزارش روابط عمومی کمیته ملی پارالمپیک؛ 
غفور کارگری رئیس کمیته ملی پارالمپیک، با 
صدور حکمی ساره جوانمردی را به عنوان عضو 
افتخاری هیات اجرایی این کمیته منصوب 
کرد. جوانمردی، اسطوره پاراتیراندازی ایران، با 
کارنامه ای پرافتخار که شامل ۵ مدال ارزشمند 
(، ۴ طلای  پارالمپیک )چهار طلا و یک برنز
پاراآسیایی و عناوین قهرمانی جهان است، 
محسوب  کشورمان  ورزشکار  پرافتخارترین 
کس ب افتخارات متعدد در  می شود. او با 
رقابت های بین المللی توانست برای کشورمان 
در رشته پاراتیراندازی توانست از سوی کمیته 
تپانچه  »ملکه  لقب  پارالمپیک  بین المللی 
جهان« را از آن خود کند و در حال حاضر به 
عنوان یکی از پارالمپین های شاخص جهان 

شناخته می شود. 

منهایفوتبال

کوتاه

خلعتبری: از کیفیت پرسپولیس لذت بردم

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

پرسپولیس  فوتبال  تیم  پیشین  وینگر 
گفت:  سرخپوشان  عملکرد  از  تمجید  با 
گر پرسپولیس همین روند را ادامه دهد،  ا
شانس زیادی برای قهرمانی خواهد داشت. 
محمدرضا خلعتبری در گفت وگو با   تسنیم، 
درباره برد 2 بر صفر پرسپولیس برابر ملوان 
ع بابت ساختن  گفت: ابتدا باید به مازیار زار
یک تیم خوب و قوی تبریک بگویم. ملوان 
گرفته بود،  در این هفته ها خوب نتیجه 
ولی بازی در ورزشگاه آزادی برابر تیمی مثل 
خصوصاً  است،  سخت  واقعاً  پرسپولیس 
خوبش  روزهای  به  پرسپولیس  اینکه 

گردان کارتال در این  نزدیک شده است. شا
کتیکی و زیبا را به نمایش  مسابقه یک بازی تا
گذاشتند و من از کیفیت فنی پرسپولیس 
واقعاً لذت بردم. از طرفی سروش رفیعی هم 
در بهترین فرم ممکن قرار داشته و نقش 
دارد.  پرسپولیس  بازی  شکل  در  مهمی 
مهاجم پیشین تیم فوتبال سپاهان در مورد 
توقف این تیم برابر نساجی و مصاحبه هایی 
که برخی بازیکنان این تیم علیه پرسپولیس 
انجام دادند، اظهار داشت: سپاهان در 
شش بازی اخیر در پنج بازی موفق به کسب 
برد نشده است و از دست دادن این امتیازها 

ممکن است برای این تیم گران تمام شود. 
فکر می کنم این مصاحبه ها چیزی را تغییر 
نمی دهد و بیشتر تمرکز بازیکنان سپاهان را 
به هم می ریزد. هنوز هیچ چیز تمام نشده 
است و این تیم فقط یک امتیاز از پرسپولیس 
کمتر دارد. خلعتبری خاطرنشان کرد: سالی 
که در سپاهان بودم و هدایت تیم بر عهده 
محرم نویدکیا بود، در بازی هایی امتیاز از 
دست دادیم که باورکردنی نبود و در نهایت 
هم قهرمانی را از دست دادیم. حالا سپاهان 
هم در چند بازی مهم امتیاز از دست داده و 
ادامه این روند قطعاً به ضرر آنها خواهد بود. 

سپاهان باید روی بازی های خودش تمرکز 
کند. وی در پاسخ به این پرسش که کدام 
تیم شانس اول قهرمانی است، تصریح کرد: 
گر همین روند  پرسپولیس روی فرم است و ا
را ادامه دهد شانس زیادی خواهد داشت. 
کتور هم دو بازی مهم با استقلال و فولاد  ترا
گر این دو بازی را ببرد قطعاً شانس  دارد و ا
بالایی برای قهرمان شدن خواهد داشت. 
برای سپاهان هم چیزی تمام نشده است 
کیفیتی دارد.  و این تیم بازیکنان بسیار با
فکر می کنم هر سه تیم شانس برابری برای 

قهرمانی دارند.

پیشکسوت تیم فوتبال استقلال گفت: در 
کامی های استقلال همه مقصر هستند و  نا
کامی های این تیم  نباید بازیکنان را عامل نا
کامی های این تیم مقصر  دانست. همه در نا

هستند.
   تساوی استقلال 

فوتبال  تیم  پیشکسوت  لطیفی  علی   
استقلال در گفتگو با ایرنا با اشاره به تساوی 
استقلال مقابل ذوب آهن اصفهان در هفته 
بیست وسوم لیگ برتر باشگاه های ایران اظهار 
غ از بحث نتیجه  داشت: باید قبول کرد فار
استقلال بدترین فصل خود در تاریخ باشگاه 
پشت سر می گذارد. این بدان معناست که 
استقلال نه می تواند نتیجه بگیرد و نه می تواند 
فوتبال قابل قبولی را به اجرا بگذارد. وی افزود: 
وقتی فصل بدی را پشت سر می گذارید باید 
اصول و ساختار را رعایت کنید. باید به فکر 
فصل آینده بود. باید بررسی کرد که چرا تیم 
نتوانسته به شرایط ایده آل و قابل قبول برسد. 
شما زمانی نتیجه نمی گیرید اما چشم انداز 
تیم برای آینده مثبت است. برایتان مثال 
می زنم؛ بارسلونا بعد از رفتن مسی شرایط 
خوبی نداشت اما ساختار فنی این تیم نشان 
می داد آینده درخشانی در انتظار این تیم 
خواهد بود. متاسفانه چنین شرایطی درباره 
این وضعیت  با  و  استقلال صدق نمی کند 

مشکلات ادامه دار خواهد داشت.
   مدیران باشگاه 

خاطرنشان  استقلال  پیشکسوت 
کرد:مدیران باشگاه استقلال یک تحول بزرگ 
را در این تیم به وجود آوردند. سال ها پیش 
پرسپولیس چنین شرایطی را داشت و نزدیک 
کام بود اما آنها  به یک دهه در فوتبال ایران نا
رفتند و برانکو ایوانکوییچ را به ایران آوردند و 
این مربی یک تیم جدید ساخت؛ تیمی که 
سال ها قهرمان لیگ برتر بود. استقلال به 

همین تحول نیاز دارد.
   مقصر 

ایران  فوتبال  کرد:در  تصریح  لطیفی 
متاسفانه بازیکنان را مقصر اول می دانند. بعد 
از بازیکنان به سراغ سرمربی می روند. ایراد کار 
همین است. بازیکنان هم مقصر هستند اما 
فقط نباید آنها را قربانی کرد. اعتماد به نفس 
را از بازیکن گرفتند؛ رفاقت در استقلال از بین 
رفت. خیلی عوامل بود که در این فصل باعث 
شد تا بازیکنان این تیم با روزهای خوبشان 
فاصله بگیرند و نتوانند بهترین عملکرد فنی 

را داشته باشند.
   پیشکسوت 

کید کرد: حتی من پیشکسوت مقصر  وی تا
ارائه  درست  تحلیل  نتوانستم  که  هستم 
که نتوانستند  دهم. مربیان مقصر هستند 

تیم را به درستی هدایت کنند. در استقلال 
سوء مدیریت وجود داشت و دارد، این تیم از 
ابتدای فصل با حاشیه همراه بود و نتوانستند 
اختلافات و حاشیه هایی را که از ابتدای فصل 
کنند. هوادار هم  را برطرف  وجود داشت 
مقصر است؛ چون به شدت تابع احساسات 
خود است، هوادار صاحب اصلی تیم است. 
که تمام عوامل  آنها بازنده واقعی هستند؛ چرا
باشگاه پول می گیرند اما این ها تنها کسانی 
که ریالی دریافت نمی کنند و فقط  هستند 
دارند.  علاقه  و  عشق  محبوبشان  تیم  به 
که  روزی  باشند،  نگر  سطحی  نباید  آنها 
موسیمانه هدایت استقلال را بر عهده گرفت 
کرد این  من مصاحبه انجام دادم و اعلام 
مربی آفریقایی در حد استقلال نیست، این 
کنش تند هواداران استقلال  مصاحبه با وا
همراه شد و علیه من موضع گرفتند اما بعد 

از چند ماه به حرف من رسیدند. رسانه 
هم مقصر است که به جای مسائل فنی 
بیشتر به مسائل حاشیه ای می پردازد. 
بازیکن اسبق استقلال در پایان گفت: 
استقلال تنها جام حذفی را پیش رو 

دارد و این تنها دلخوشی ای است که 
برای هواداران باقی مانده است. استقلال 

در بدترین سال خود این شانس را خواهد 
داشت که حداقل یک جام بگیرد. آبی پوشان 

تا فینال کار سختی پیش رو ندارند اما باید 
بدانند باید با تمام وجود در جام حذفی به 

میدان بروند و فرصت اشتباه ندارند.

برگزاری ۳ هفته آخر لیگ در پایان هفته؛ 
شروع فصل جدید از مرداد

مسئول برگزاری لیگ برتر فوتبال گفت که دیدارهای سه 
هفته پایانی این مسابقات در روزهای پنجشنبه و جمعه 
برگزار خواهند شد. امیرحسین روشنک درباره برنامه ریزی 
هفته های نهایی لیگ برتر فوتبال اظهار داشت: تلاش 
می کنیم شش روز تا یک هفته میان هفته های پایانی فاصله 
داشته باشد و سه هفته پایانی هم به همین شرایط است. 
بازی ها تا حد زیادی در روزهای پنجشنبه و جمعه برگزار 
می شود و هفته های پایانی هم به همین صورت است. وی در 
مورد زمان پایان لیگ بیست وچهارم و آغاز بیست وپنجمین 
دوره لیگ برتر فوتبال تصریح کرد: امیدوارم لیگ امسال را 
اواخر اردیبهشت به پایان برسانیم و پس از آن مراحل نیمه 
نهایی و فینال جام حذفی را برگزار کنیم. سال آینده هم 
بسیار فشرده است و امیدوارم فصل آینده لیگ برتر را از اوایل 
مرداد آغاز کنیم. مسئول برگزاری لیگ برتر فوتبال درباره 
انتقاد مدیرکل ورزش و جوانان استان تهران بابت استفاده 
نشدن از ورزشگاه تختی تهران گفت: دوست داریم از ورزشگاه 
تختی بیشتر استفاده شود، اما مطابق مقررات نمی توانیم 
چنین چیزی را به باشگاه ها تحمیل کنیم. هر باشگاه باید 
دو استادیوم در ابتدای فصل به سازمان لیگ معرفی کند که 
می توانیم آن را تأیید یا رد کنیم. روشنک در ادامه اظهارات 
گر دیداری از این فصل در ورزشگاه  خود خاطرنشان کرد: ا
تختی برگزار نشد، شاید تورنمنتی بین دو فصل در ورزشگاه 
گر از این استادیوم استفاده نشود، شرایط  تختی برگزار کنیم. ا

نامناسبی پیدا می کند. 

جباری روی نیمکت استقلال 
ستاره اسبق تیم فوتبال استقلال در لباس مربی به جمع 
کادر فنی آبی پوشان اضافه شد. به گزارش ایرنا و بنا به اعلام 
رسانه رسمی باشگاه استقلال، صبح روز دوشنبه مجتبی 
جباری بازیکن و کاپیتان سال های نه چندان دور استقلال 
پس از جلسه با علی نظری جویباری مدیرعامل استقلال، 
به عنوان مربی این تیم انتخاب شد تا به عنوان عضوی از 
کادرفنی استقلال به تیم محبوب خود کمک کند. قرارداد 
جباری و استقلال به مدت یک سال و نیم است. مجتبی 
که از نام آوران و بازیکنان شاخص تاریخ باشگاه  جباری 
استقلال محسوب می شود و با این تیم افتخارات متعددی 
را در دوران بازیگری تجربه کرده، سابقه حضور در کادرفنی 
گل گهر و همچنین هدایت تیم فوتبال نیروی زمینی تهران را 

هم در کارنامه خود دارد. 

جلسه مشترک معاونان حقوقی ۳ باشگاه 
کتور پرسپولیس، استقلال و ترا

باشگاه  سه  حقوقی  معاونت  بین  مشترکی  جلسه 
کتور تبریز برگزار شد. روز یکشنبه  پرسپولیس، استقلال و ترا
جلسه مشترکی بین معاونان حقوقی سه باشگاه پرسپولیس، 
کتور و استقلال برگزار شد و در این جلسه معاونان حقوقی  ترا
هر سه باشگاه به تبادل اطلاعات و گفت و گو پرداختند. از 
ح شده در این جلسه، همکاری های  موضوعات مهم مطر
کماتی در دادگاه  ها، تبادل نظر  مشترک در پرونده های محا
حقوقی، مدیریت ساختارهای حقوق ورزش  باشگاه ها و 

تبادل تجربیات بود. 

کتور از این به بعد حق   ابراهیمیان: ترا
اشتباه ندارد

گهر  گل  ، عملکرد این تیم مقابل  کتور مربی پیشین ترا
سیرجان را تشریح کرد. علی ابراهیمیان در گفت وگو با ایسنا، 
کتور مقابل گل گهر سیرجان  در ارزیابی فنی از عملکرد ترا
کتور بازی را خیلی بد شروع کرد. به نظرم استرس  اظهار کرد: ترا
کتور گل بدی  و اضطراب روی تیم ها تاثیر گذاشته اما خب ترا
کتور  دریافت کرد. این کارشناس فوتبال اضافه کرد: هر دو گل ترا
روی کار ترکیبی به ثمر رسید و مشخص بود که حریف به خوبی 
آنالیز شده است. هر اشتباهی ممکن است در هر تیمی اتفاق 
بیفتد اما خب تکرار یک اشتباه توسط دو بازیکن با تجربه و 
بزرگ که باعث دریافت گل می شود باید مورد بررسی قرار بگیرد 
کتور از این به بعد، دیگر حق اشتباه ندارد.  و دیگر تکرار نشود. ترا

گی: شانس کسب چهارگانه داریم اما  اینزا
ممکن است چیزی هم نبریم!

گردانش در نبرد با  سرمربی تیم فوتبال اینتر از عملکرد شا
حریف مستقیم در کورس قهرمانی سری A ابراز خرسندی 
گی پس از پیروزی 2 بر صفر مردانش در  کرد. سیمونه اینزا
خانه آتالانتا در هفته بیست و نهم سری A که باعث شد اینتر 
کنون با حاشیه امنیت ۳ امتیازی صدرنشین جدول باشد، به  ا
خبرنگاران گفت: به عنوان سرمربی تیم، من از عملکرد تیم مان 
و بیشتر از آن از نتیجه بازی بسیار راضی ام. ما با شخصیت به 
برگامو آمدیم و می توانستیم در همان نیمه اول کار حریف را 
تمام کنیم. تیر دروازه شان را لرزاندیم. لائوتارو هم گلی زد که 
مردود شد و حدس می زنم که گل سالمی بود. فراتسی هم 
گی که در طول بازی  موقعیت خوبی برای گلزنی داشت. اینزا
کید کرد عقب ننشیند و حریف را در زمین  بارها به مردانش تأ
خودش تحت فشار قرار دهند، ادامه داد: آتالانتا روی فرم است. 
آنها مانند اینتر ۶۳ گل زده اند؛ با این حال ما عملاً به آنها اجازه 
هیچ کاری ندادیم. این هشتمین برد متوالی اینتر برابر آتالانتا 
در تمامی رقابت ها بود و مهمتر از آن باعث شد جایگاهش 
گی از این موضوع با طعنه  در صدر جدول تثبیت شود. اینزا
زدن به رسانه های منتقد استفاده کرد و گفت: در هفته های 
اخیر ما چیزهای زیادی درباره تیم مان خواندیم اما زمانی 
که چنین عملکردی را می بینیم می فهمیم که این تیم چه 
انگیزه ای دارد. ما در انتهای یک روند ظاهراً بی پایان از بازی ها 
قرار داریم و بعد از روزهای فیفا، کلی بازی دیگر داریم، بنابرین 
گی  من بیشتر از این نمی توانم چیزی از بازیکنانم بخواهم. اینزا
پیش از این اشاره کرده بود، اینتر از نظر فنی هنوز شانس بردن 
چهارگانه شامل سری A، جام حذفی ایتالیا، لیگ قهرمانان 
اروپا و جام جهانی باشگاه ها را دارد. او در این خصوص هم 
اظهار داشت: می خواهیم تا جای ممکن در تمامی تورنمنت ها 
پیشروی کنیم، البته می دانیم همان طور که امکان دارد ۴ جام 

ببریم، ممکن است هیچ چیزی هم کسب نکنیم. 

کامی استقلال نیست لطیفی: فقط بازیکن مقصر نا


